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The crimes of french colonialism in Algeria: the crime
of the regroupment camps following the Geneva
conventions

Crimes de la colonisation francaise en Algérie: étude
du crime d’établissement de camps de regroupement
a la lumieére des conventions de Geneéeve
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Abstract
The idea of moving the population and grouping it in a certain center is not the
product of the liberation war, but rather is an ancient age that presented the
French occupation of Algeria, theorists of the comprehensive war against the
revolution. The situation continued, and the policy of forcibly expelling the
population from their hometowns continued throughout the war of liberation,
and the expulsions and displacement did not stop with all the suffering and pain

that accompanied it to hundreds of thousands of Algerians, who found themselves
to have lost the little that they had: their lands, homes, and cattle. Surrounded
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With barbed wire, which numbered 2,600 camps in 1961. The regroupment
camps is a direct violation of international humanitarian law.

Keywords: camps; law; revolution; franch occupation; crime.

Résumé

Pendant la guerre de libération nationale, la population rurale a été massivement
deplacée et regroupée dans des camps, destinés a la surveillance militaire.
Accélérant la dépaysannisation algérienne, cette politique a provoqué une
désorganisation sociale, économique et territoriale majeure. Elle a entrainé un
bouleversement sans précédent du milieu rural. Afin de mieux contréler la
population colonisée, les autorités francaises ont décrété la création de « zones
interdites » et le déplacement des populations qui s’y trouvaient vers des « centres
de regroupement. Cette stratégie de guerre, est une violation directe d droit
international humanitaire.

Mots-clés: camp; loi; révolution; occupation frangaise; crime.
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